
Základná škola Prievidza, Rastislavova ulica 416/4 
 

Zápisnica 
 z plenárneho zasadnutia RZ pri ZŠ Rastislavova, 

                                                    zo dňa 22.01.2015 
 

 
 
Dátum: 22.01.2015                                                      Počet prítomných: 
                                                             24  zástupcov a  hostia 
                                                                                       podľa priloženej  
                                                                                       prezenčnej listiny 
 

 
 
Program: 1. Privítanie predsedov TA a zástupcov školy 
                  2. Správa o hospodárení s finančnými prostriedkami 1.9.2014-31.12.2014 
                  3. Registrácia OZ na výber 2% z daní 
                  4. Založenie stránky na facebooku 
      5. Vedenie školy: 
   - stručné vyhodnotenie vých.-vzd. výsledkov za I. polrok 
   - vyhodnotenie tradičných aktivít školy 
   - aktuálne projekty, príprava projektu – jazykové laboratórium 
   - zápis detí do I. roč. 
   - riešenie havarijného stavu šatní 
   - investície školy za I. polrok 
   - rôzne – priestory pre ZUŠ, racionalizácia škôl, výberové konanie... 
 

6. Dotazy rodičov, diskusia 
7. Uznesenia 

                  8. Záver 
 
 
 

K bodu 1. : Predseda RZ Ing. Cholevová privítala všetkých prítomných na zasadnutí 
Rodičovského združenia a oboznámila zúčastnených s programom.  

 
K bodu 2.) :  Pani Ing. Cholevová oboznámila prítomných so Správou o hospodárení 

s finančnými prostriedkami 1.9.2014-31.12.2014 / príloha č. 1 zápisnice/. 
                  

      K bodu 3.) : Pani Ing. Cholevová informovala, že občianske  združenie  v decembri 2014 
zaevidovala a združenie sa tak môže podieľať na výbere 2% z daní, budú vyhotovené 
propagačné materiály a zaslané na e-mailové adresy predsedov T.A., predsedníčka požiadala 
o súčinnosť a spoluprácu pri propagácii OZ. 
 
      K bodu 4.) : Pani Ing. Cholevová predložila prítomným svoj návrh na založenie 
facebookovej stránky aj s cieľom spropagovať výber 2 % z daní, školských akcií. Vyzvala 
prítomných, aby sa k tomuto návrhu vyjadrili a či by boli ochotní pripájať sa na takto 
vytvorený profil a zdieľať ho spolu s ostatnými rodičmi, žiakmi a priateľmi školy. 
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Zo strany rodičov bol dotaz, aké náklady by založením takejto stránky RZ vznikli? Pani Ing. 
Cholevová uviedla, že finančne žiadne, je však potrebné sa o takúto stránku starať, 
aktualizovať ju, čo by robila. Následne prítomní súhlasili so založením stránky RZ na 
facebooku. 
 
Priebeh hlasovania - nižšie v bode 7.) Uznesenie č.1. 
 
      K bodu  5.)  Pani riaditeľka PaedDr. V. Juríková prítomným popriala všetko dobré do 
nového roku 2015, zároveň uviedla, že tento rok nebude pre školu ľahký. Stručne predstavila  
plány a zámery školy v zmysle obsahovej náplne ňou vypracovanej písomnej správy 
oboznámenej dnes na triednych aktívoch . 
 

- stručné vyhodnotenie vých.-vzd. výsledkov za I. polrok 
Klasifikačná porada bude 26.1.2015, pedagogická rada príjme rozhodnutia a opatrenia. 
 
- vyhodnotenie tradičných aktivít školy 
Jabĺčko starých rodičov, Imatrikulácia, Vianoce 2014 , Deň otvorených dverí – 
celodenná aktivita, otvorené hodiny, prebehne prezentácia celej školy, 2.2.2015 Zápis 
do prvých ročníkov.  Riaditeľka školy poďakovala všetkým za účasť aj pomoc pri 
týchto projektoch. 
 
- aktuálne projekty, príprava projektu – jazykové laboratórium 
T.č. má škola 5 projektov, nakoľko je to podľa p. riaditeľky jediná cesta pre získanie 
financií pre modernizáciu školy. 
 
- rôzne – priestory pre ZUŠ, racionalizácia škôl, výberové konanie 
 
ZŠ dostala od MŠ SR sumu 50.000,- eur na rekonštrukciu zatekajúcich chodieb. 
29.12.2014 dostala škola avízo o tom , s rekonštrukciou v priestoroch šatní by sa malo 
začať  okolo mája 2015.  
 
ZUŠ prejavila záujem o priestory v ZŠ, zriaďovateľ školu vyzval, aby k tomu zaujala 
stanovisko, v ňom škola poukázala na riziká, ktoré by mohli vzniknúť v súvislosti 
s obmedzením priestorov, spoluprácu ZŠ neodmieta, ale nevie si predstaviť, že by išlo 
o celý pavilón, čím by mohli byť obmedzené možnosti pre vytvorenie  odborných 
učební, ktoré musí každý základná škola zo zákona zriadiť. 
 
Mesto Prievidza opätovne otvára otázku racionalizácie  škôl v meste, je to naplánované 
na najbližšie obdobie, nie je ešte zrejmé, aké kritéria budú zvolené, to ukáže čas. ZŠkoly 
boli vyzvané, aby zriaďovateľovi predložili  priestorové podmienky, organizačné veci, 
vzdelávacie úspechy, dosiahnuté výchovno-vzdelávacie výsledky atď..  
 
Mestské zastupiteľstvo zasadalo v súvislosti s voľbami, do Školskej rady našej ZŠ boli 
zvolení ako delegáti zriaďovateľa  Katarína Čičmancová, František Krško, ostali  
Vladimír Petráš, Július Urík.  
 
Vo februári 2015 sa bude konať výberové konanie  na post riaditeľa školy. Ide o  5- 
ročné funkčné obdobie , p. riaditeľka PaedDr. V. Juríková sa bude uchádzať o tento 
post. 
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K 2% daní p. riaditeľka informovala a zároveň pogratulovala RZ k úspechu za 
vyzbierané financie, RZ týmto škole veľmi pomáha a škola môže aj za takej to pomoci 
modernizovať, v roku 2015 je v pláne vybudovať jazykové laboratórium. ZŠ k 2% 
z daní vypracuje rovnako ako minulý rok motivačný list, ktorý dostanú všetci žiaci do 
konca februára 2015. 
 

 
K bodu 6.) Prejednanie vznesených dotazov a podnetov triednych aktívov: 
 
7.C – Žiakom  nevyhovuje obedná prestávka , majú krátky čas na obed, nestíhajú sa 

naobedovať, 20-minútová prestávka na to nestačí. 
 
Reakcia p. riaditeľky: Žiaci majú možnosť chodiť na obed po 6. vyučovacej hodine, 

jedáleň je otvorená do 14.00 hod., čo umožňuje aj zákon pre žiakov II. stupňa. Je vytvorený 
rozvrh  aj pre 20-min. prestávku, kto má ísť obedovať, teda presný harmonogram tak, aby 
rovnaký počet stravníkov vyšiel na rovnaký čas v jedálni, je to takto nastavené, ale vedenie 
školy sa  tomu bude venovať. 

 
8.A – Tiež dotaz k obedom, deti to nestíhajú, najmä vtedy, keď pred obedom majú 

hodinu v špeciálnej učebni, z nej doslova utekajú na obed a následne majú hneď po obede 
hodinu telesnej výchovy, na ktorú tiež utekajú. 

 
Reakcia p. riaditeľky: Budeme sa tomu venovať. 
 
8.B – Mám 2 dotazy 
 
-Pozerala som zápisnice RZ na  webovej stránke školy, ale nenašla som tam ani jednu 

zápisnicu z Revíznej komisie, prečo? 
 
Reaguje p. predsedníčka Ing. Cholevová:  zápisnica z revíznej komisie nie je uvedená 

v zápisnici z plenárnych zasadnutí, ale v rámci Výročnej správy ju treba hľadať, ak tam nie je 
naskenovaná, obratom bude urobená náprava v tomto smere. 

 
-Ďalší dotaz podľa akej smernice , kde je to uvedené, že si deti nemôžu do školy nosiť 

vlastné obedy, keď sa dieťa  nechce stravovať v školskej jedálni? 
 
Reaguje p. riaditeľka, pričom zo strany zástupcu T.A. 8. B jej toto nie je umožnené, 

spontánne avšak verbálne  neprimerane reaguje na snahu p.  riaditeľky túto situáciu  vysvetliť, 
následne však zástupca T.A. 8.B vstáva a opúšťa priestory jedálne s tým, že na tomto 
zasadnutí ďalej neostane. 

 
Po jej odchode  sa p. riaditeľka k celej situácii vyjadrila tak, že škola mala prípad 

u druhákov na I. stupni a zrejme to bola reakcia na túto situáciu, kedy ako podmienka pre 
školský klub je , aby dieťa malo v dni plnohodnotnú teplú stravu, avšak nie je možné tento 
vlastný obed si priniesť do jedálne, zodpovedá za  celý  chod vedúca jedálne, ktorá koná 
v súlade s prevádzkovým poriadkom schvaľovaným hygienou (RÚVZ). 

 
Následne zo strany rodičov bolo prijaté uznesenie č. 2 v bode 7 zápisnice , v ktorom RR 

v prípade, že sa takáto situácia bude opakovať a komunikácia zástupcu  TA 8.B s vedením 
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školy na zasadnutiach PZ  sa nezlepší, resp. tento nezvolí miernejší a kultivovanejší spôsob 
dialógu,  PZ odporučí T.A. navrhnúť za svojho zástupcu  na týchto zasadnutiach iného rodiča. 

 
Na čo reaguje p. Ing. Cholevová a chce uviesť, že by bola nerada, ak by sa táto situácia 

chápala v tom zmysle, že  pre RZ je ,,prijateľný“ ten, kto má dotazy, podnety, ale mal by ich 
ako zástupca celého triedneho aktívu vedieť sprostredkovať vhodnou a najmä kultivovanou 
formou na týchto zasadnutiach. 

 
K bodu 7.) 
 
Uznesenie č.1 : 
 
                     Rodičovské združenie  pri ZŠ Rastislavova v Prievidzi vytvorí svoju 
stránku na Facebooku. 
 
Hlasovanie: Za – 24 
        Zdržal sa - 0 
 Proti - 0 
                      
 
Uznesenie č.2 : 
 
                     Rodičovské združenie  pri ZŠ Rastislavova v Prievidzi vyzve triedny aktív 
8.B triedy, aby v prípade, že sa zopakuje zvolený  spôsob komunikácie jeho zástupcu 
s vedením RR a vedením školy odporučí triede 8.B , aby si zvolila za zástupcu T.A. inú 
osobu. 
 
Hlasovanie: Za – 24 
        Zdržal sa - 0 
 Proti - 0 
                      
 
 

 
K bodu 8.) Pani Ing. S.Cholevová ukončila stretnutie. Poďakovala  rodičom , vedeniu 

školy a prítomným za účasť a  spoluprácu. 
                     

 
V Prievidzi dňa 22.01.2015 
Vypracoval: JUDr. Z. Kotríková: ....................       Overil: .................................. 
 
Príloha č.1 : Prezenčná   listina  plenárneho zasadnutia RZ 
Príloha č.2:  Správa o hospodárení s finančnými prostriedkami 1.9.2014-31.12.2014 


